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荔枝蜂蜜酒

玻璃、紙
台中市霧峰區中正里
四德路 10 號

04-2339-3252
NT 680

「荔枝蜂蜜酒」來自台中霧峰農會酒莊，採用當地盛產的蜂蜜與荔枝原

汁，與鄰近區域埔里的優質好水，釀造出香甜順口的荔枝蜂蜜酒。在包

裝設計上以鵝黃色的復古華麗圖騰，融入中、英、荷、西、日五種文字，

充分表現出台灣過去與當代的歷史記憶。

內容物

材　質
地　址

電　話
價　格

MATERIAL

BUY

Lychee Honey Mead

Glass and Paper

TEL

PRICE

(+886)4-2339-3252

NT 680

This distinguished, sweet and aromatic lychee honey mead is produced by 
Taichung-based Wu-Feng Farmers' Association from locally harvested honey, 
lychee fruit, and spring water from Puli. The five languages and retro-design of 
the cream-yellow label artfully echo the Taiwanese desire for nostalgic tastes 
and simpler times.

CONTENTS

有大量採購或客製化需求請洽業者 Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

視
覺
及
包
裝
設
計
類

V
ISU

A
L &

 PA
C

KA
G

IN
G

 D
ESIG

N

2023
TCOD

3
霧峰農會 荔枝蜂蜜酒
視覺及包裝設計類 VISUAL & PACKAGING DESIGN

2023
TCOD

3
WUFENG  FARMERS’ ASSOCIATION WINERY      LYCHEE HONEY 
MEAD
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咖啡掛耳包、草莓果乾

PVC
台中市西屯區惠來路二段
101 號 6 樓

04-2259-8333

NT 480

以在地食材精心製作的「堁夏咖啡甜心組」，保留草莓的鮮甜與咖啡香

醇。包裝設計簡約具有質感，運用皮革把手搭配透明提袋，讓人一眼看

到美味的內容。淺藍色緞帶營造柔和粉嫩的浪漫氛圍，帶上一組粉色

系，讓綠地公園裡的野餐更加時尚！

內容物

材　質
地　址

電　話

價　格

MATERIAL

BUY

One-cup Drip Coffee Filter and Dried Strawberries

PVC

TEL

PRICE

(+886)4-2259-8333

NT 480

The elegant Café Crotchet Coffee+Sweets Gift Set is the perfect way to 
share Taichung-grown sweet strawberry and coffee flavors. The minimalist, 
transparent gift bag displays clearly the tasteful items within, while the baby-
blue ribbon tied on the handle gives the entire presentation an air of young 
romance. The pastel color scheme of this gift set makes it the perfect addition 
to any picnic!

CONTENTS

有大量採購或客製化需求請洽業者 Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

視
覺
及
包
裝
設
計
類

V
ISU

A
L &

 PA
C

KA
G
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G
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ESIG

N

2023
TCOD

3
堁夏咖啡 堁夏咖啡甜心組
視覺及包裝設計類 VISUAL & PACKAGING DESIGN

2023
TCOD

3
CAFÉ CROTCHET      CAFÉ CROTCHET COFFEE+SWEETS GIFT SET



調理包 X2、醬料包 X4、麵條包 X6

瓦楞紙
台中市南屯區大墩六街
45 號 1 樓

04-2471-1888
NT 580

「津醬」是一個專注於傳統醬料的創新品牌，以台中家鄉味作為出發

點，重新詮釋和改良，堅持使用天然、無添加的在地食材，透過紙質包

裝和環保理念，傳達愛與溫度。禮盒以書型為結構，就像乘載著津醬在

台中的故事，以「兒時記憶」為情節，穿插台中特色建築物，呈現在地

溫暖與濃厚的人情味。

內容物

材　質
地　址

電　話
價　格

MATERIAL

ADDRESS

Conditioning bag*2  Sauce packets*4  Noodles*6 

Corrugated paper

TEL

PRICE

(+886)4-2471-1888

NT 580

Jin Sauces is taking the traditional flavors of Taichung to a nationwide audience 
through convenience, improved recipes, and innovative marketing. Their all-
natural locally sourced ingredients, additive-free recipes, and eco-friendly 
packaging advertise the simple, honest flavors on offer. The book-like gift 
box, illustrated with iconic Taichung architecture, evokes thoughts of fondly 
remembered children's stories and conveys Taichung's famously friendly 
warmth. 

CONTENTS
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有大量採購或客製化需求請洽業者 Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

視
覺
及
包
裝
設
計
類

V
ISU

A
L &

 PA
C

KA
G

IN
G
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ESIG

N

2023
TCOD

3
津醬 津醬就醬拌禮盒
視覺及包裝設計類 VISUAL & PACKAGING DESIGN

2023
TCOD

3
JIN SAUCES      JIN SAUCES GIFT SET
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紅茶、烏龍茶、綠茶

再生紙類、馬口鐵罐
台中市烏日區高鐵一路 299 號 2 樓

04-2338-0302
金萱全系列茶禮組 NT 600 
金萱紅茶禮盒 NT 200 
金萱烏龍禮盒 NT 200 
金萱綠茶禮盒 NT 200

包裝設計取自於霧峰林家花園大花廳建築上的祥獸—桃眼獅。其額有

牡丹朝富貴、眼帶桃花好人緣、舌燦蓮花口吐芬芳、玉如意下巴稱心

如意；與農業部茶及飲料作物改良場研發配種之金萱，帶著可愛溫潤

奶香氣的烏龍意境相符，在傳統烏龍產業中注入可愛清新之新意。

內容物

材　質
地　址

電　話
價　格

MATERIAL

BUY

Black tea, Oolong tea, and Green tea

Paper

TEL

PRICE

(+886)4-2338-0302

Jin Xuan Tea Gift Set 
Jin Xuan Black Tea Gift Box 
Jin Xuan Oolong Tea Gift Box 
Jin Xuan Green Tea Gift Box

NT 600 
NT 200 
NT 200 
NT 200

The design for this gift set was inspired by the highly symbolic “Peach-eyed 
lion" image carved into columns of the Lin Family Mansion in Taichung. The jin 
xuan teas in the gift set are processed from a recently developed variation of 
oolong that imparts smooth taste and creamy aromas in the cup. Jin xuan has 
infused a bright, refreshing new taste into the traditional oolong tea industry. 

CONTENTS

有大量採購或客製化需求請洽業者 Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

視
覺
及
包
裝
設
計
類

V
ISU

A
L &

 PA
C
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G
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G
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ESIG

N

2023
TCOD

3
無藏茗茶 【無藏茗茶 X 霧峰林家】好人緣桃眼獅金萱茶組
視覺及包裝設計類 VISUAL & PACKAGING DESIGN

2023
TCOD

3
WU-TSANG     【WU-TSANG × WUFENG】PEACH BLOSSOMS 
ALISAN JIN XUAN OOLONGTEA SET
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白蘭地酒

外盒 : 銅板 150P 
隔板 : 白銅 270P 
隔板 : 黑卡 360g

台中市霧峰區民生路 26 號
04-2331-7985

NT 2,580

林本堂 ( 霧峰林家 ) 與蘭輝酒莊合作推出豐富韻味的「宮保第白蘭地」

搭配橡木製作的陳酒器，能快速讓酒液擁有陳放多年的成色與木桶風

味。包裝採用「宮保第」華帶牌作為設計元素，使用牌首透雕龍紋作為

主視覺，兩側以昂首降龍作為封條，開封時能感受到濃厚的華麗莊重

感，獨特設計呈現百年歷史文化內涵。

內容物

材　質

地　址
電　話

價　格

MATERIAL

BUY

Brandy liquor

Box:  Coated paper (150p)
Spacer A: Whiteboard (270p)
Spacer B: Black cardboard (360g)

TEL

PRICE

(+886)4-2331-7985

NT 2,580

Gong-Bao-Di Brandy, the creation of Lan-Hui Vineyards in partnership with 
Taichung's Wufeng Lin Family Mansion, uses an oak-wood accelerator to 
deliver a finely aged, complex finish in the bottle. The gift box design takes 
its cue from the elegantly drawn calligraphic characters "Gong-Bao-Di" 
and intricately stenciled image of an auspicious Chinese dragon. The entire 
presentation radiates with centuries-old refinement and good taste.

CONTENTS

有大量採購或客製化需求請洽業者 Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

視
覺
及
包
裝
設
計
類

V
ISU

A
L &

 PA
C
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G
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G
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ESIG

N

2023
TCOD

3
霧峰林家宮保第園區 宮保第白蘭地
視覺及包裝設計類 VISUAL & PACKAGING DESIGN

2023
TCOD

3
WUFENG LIN FAMILY MANSION      GONG-BAO-DI BRANDY
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職人有機 黑豆蔭油露 320ml*1 瓶
職人有機 黑豆蔭油膏 320ml*1 瓶
醬職人 即食味噌湯 3 食入 ( 葷 )*1 盒

紙、玻璃、鐵
台中市豐原區西勢路 701 號
04-2532-0279#43
NT 1,200

「職人有機黑豆蔭油禮盒 -B 組」匯集了職人的傳統工藝和對永續生態

的堅持。包裝上「味」字 Logo 以雷雕竹紋鏤空，字體外圍呈現台灣主

要農作物稻穗意象，與製作味噌與醬油的三大原料─稻米、黃豆、鹽巴

緊密結合，象徵在地人文與農產。內附「豆油碟」以天然樹漆與板塊雷

雕製作，呈現豐原在地漆木藝傳統與當代工藝的職人美好。

內容物

材　質
地　址
電　話
價　格

MATERIAL

BUY

Black soy sauce paste, Black soy sauce, 
and Sauce tray

Paper, Glass, and Ferrous metal

TEL

PRICE

(+886)4-2532-0279#43

NT 1,200

Craftsman Organic Excellent Black Bean Sauce Gift Box epitomizes the 
sustainability inherent in traditional Craftsmanship. The laser-cut "Taste" logo 
on the box framed by a gently bent stalk of Taiwan rice harken to the three 
simple ingredients used to make miso and soy sauce - rice, soybeans, and salt. 
The laser-carved sauce tray of Chinese lacquer wood in the gift box hearkens 
to Taichung's highly refined woodworking heritage and the inherent pleasures 
of the wood arts.

CONTENTS

有大量採購或客製化需求請洽業者 Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

視
覺
及
包
裝
設
計
類

V
ISU
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N

2023
TCOD

3
味榮食品 職人有機黑豆蔭油禮盒 -B 組
視覺及包裝設計類 VISUAL & PACKAGING DESIGN

2023
TCOD

3
SAUCECO FOOD CO.,LTD.      CRAFTSMAN ORGANIC EXCELLENT 
BLACK BEAN SAUCE GIFT SET-B
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系列

材質

地址

電話

價格

巧克力

紙

台中市北區青島西街 17-4 號

0928-922-242

NT 300/ 片

「巧遇農情 CHOMEET」結合巧克力與茶香，品嘗巧克力也可品茗舞

鶴蜜香紅茶、阿里山烏龍茶、石門冬片青茶、坪林四季春茶、鹿谷金萱

茶、文山包種茶等台灣茶風味。包裝色系清柔淡雅，融入台灣傳統「窗

花」特色，運用浮水印將窗花紋路突顯其中，並使用豐富紋路的壓紋紙

製作，呈現高級的觸感與視覺享受。

SERIES

MATERIAL

BUY

Chocolates

Paper

TEL

PRICE

(+886)928-922-242

NT 300 (1 pcs)

Chomeet's rich chocolate bars are the perfect marriage of premium-quality 
chocolate and tea. Taiwan grown and harvested honey-black, high-mountain 
oolong, winter oolong, sijichun, jin xuan, and mountain pouchung teas add 
complex, delicious dimensions of flavor to fine chocolate. The embossed print 
on the elegant, understated package design, inspired by traditional Taiwan 
window grates, is used to elegant, eye-catching effect.

有大量採購或客製化需求請洽業者 Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

視
覺
及
包
裝
設
計
類

V
ISU

A
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N

2023
TCOD

3
巧遇農情 台灣茶風味巧克力
視覺及包裝設計類 VISUAL & PACKAGING DESIGN

2023
TCOD

3
CHOMEET      TAIWAN TEA-INFUSED CHOLOCATE BAR



高山茶、木製禮盒、金屬茶葉罐

木頭、金屬

台中市霧峰區和平路 13 號

04-2332-0440

NT 1,199 - 4,199

「茶境天使」從悠久的文化歷史中獲得靈感，將禮節、藝術和永續理

念融入每一片茶葉。以台中市花─山櫻花、台灣國花─梅花及護國神

山─玉山作為視覺意象，象徵台灣奮發向上、堅貞剛潔、生生不息的

精神，並以傳統木工藝術搭配書法，與代表各節氣的植物相呼應，傳

達出婉約的東方美學與台灣四季茶香的優雅意涵。

內容物

材　質

地　址

電　話

價　格

48 49

有大量採購或客製化需求請洽業者

MATERIAL

BUY

High-mountain tea, Wooden gift box, 
and Metal tea containers

Wood and Metal

TEL

PRICE

(+886)4-2332-0440

NT 1,199 - NT 4,199

All of Angelos Tea's tea products reflect time-honored culture, tradition, art, 
and sustainability. The Taichung and national flowers and image of Alishan 
featured on the Forest Life Wooden Gift Box extol the nation's ebullient 
energy, authentic character, and eternal spirit, while the wooden box and artful 
calligraphy convey nature's vitality through the seasons. Together this gift box 
epitomizes eastern aesthetics and celebrates the four seasons of Taiwan tea. 

CONTENTS

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

視
覺
及
包
裝
設
計
類

V
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N

茶境天使 茶境節憩 - 森活木禮盒
2023
TCOD

3 視覺及包裝設計類 VISUAL & PACKAGING DESIGN
2023
TCOD

3
ANGELOS TEA      ANGELOS TEA SERIES：FOREST LIFE 
WOODEN GIFT SET



系列

材質
地址

電話

價格

托特包、機票包、手機包
圓筒零錢包、鑰匙圈

低碳排 PPU 皮革
台中市西屯區惠來路二段 101
號 1 樓 A2 櫃（Entadar）

04-3609-8818

托特包 NT 3,680
圓筒零錢包 NT 1,080 
鑰匙圈 NT 780

海漂計畫 Entadar 整合台中包袋產業供應鏈，重新打造台中製造業榮

景。「Breakwater 防波堤包袋系列」，設計概念來自台中海岸防波堤，

以多層的防水材質的包袋組合方式，防禦日常生活遇到的風沙水雨。包

體使用材料為自行研發之 PPU 皮革，降低過去 PU 材質製造過程中產

生的廢水及空氣汙染，達到低碳永續的環保精神。

50 51

海漂計畫 Breakwater 防波堤系列
2023
TCOD

4 創意生活類

有大量採購或客製化需求請洽業者

SERIES

MATERIAL

BUY

Tote bag, Passport case, Cellphone case, 
Coin purse, Keychain

Low-carbon emission PPU leather

Entadar is dedicated to reintegrating and revitalizing Taichung's once-
formidable fashion bag industry. Items in the Breakwater Collection, inspired 
by Taichung's offshore breakwaters, feature multiple layers of Entadar-
proprietary, waterproof PPU leather, making them perfect for everyday use - no 
matter what the weather. Using solvent-free PPU rather than PU helps reduce 
water and air pollution, promoting low-carbon, eco-friendly sustainability.

TEL

PRICE

(+886)4-3609-8818

Tote Bag 
Coin Purse 
Keychain

NT 3,680 
NT 1,080 
NT 780

Passport Case 
Cellphone Case 

NT 1,280 
NT 1,280 

創
意
生
活
類

C
R

EATIV
E LIFE

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

CREATIVE LIFE
2023
TCOD

4
ENTADAR LTD.      BREAKWATER COLLECTION

機票包 NT 1,280
手機包 NT 1,280 



系列

材質

地址

電話
價格

氣球包、微笑提袋、漁夫帽

聚酯纖維、防潑水聚酯纖維、純棉

台中市西區民權路 53 巷
12 號一樓
04-2223-1907
氣球包 NT 1,990 
微笑提袋 NT 1,190 
漁夫帽 NT 1,190

「走走台中印花」呈現台中各處景點圖騰。遊走其中就像棋盤一樣、

攻略一格格台中，記錄每次旅行的獨家記憶。氣球包、微笑提袋及漁

夫帽選用防潑水布料，漁夫帽簷設計具備遮陽效果，不論陰天或晴天，

都是陪伴你的好旅伴，一起探索體驗尋找有趣的台中。

52 53

走走台中印花生活用品茚 YinTaiwan
2023
TCOD

4 創意生活類

有大量採購或客製化需求請洽業者

SERIES

MATERIAL

BUY

Balloon bag, Smile bag, Fisherman's cap

Polyester, Water-resistant polyester, 100% cotton

TEL

PRICE

(+886)4-2223-1907

Balloon Bag 
Smile Bag 
Fisherman's Cap

NT 1,990 
NT 1,190 
NT 1,190

Walking Taichung Printed Goods specializes in fabric creations that feature 
fun, Taichung-inspired images. Let your eyes wander and discover the charms 
of this city! The balloon bag, smile bags and fisherman's hat are all made from 
water-resistant fabric. Keep the hat with you at the ready to keep both sun and 
rain off your head while exploring and experiencing all Taichung City.

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

創
意
生
活
類

C
R

EATIV
E LIFE

CREATIVE LIFE
2023
TCOD

4
YINTAIWAN      WALKING TAICHUNG PRINTED GOODS



手機文具收納組、組合置物盤
小膠台  
不鏽鋼、磁鐵、鋁合金、碳纖
台中市西屯區東大路一段
997 號

04-2462-7979
轉轉 手機文具收納組 NT 1,080 
朵朵 組合置物盤 NT 500 
滾滾 簡約小膠台 NT 680

「自行車文化探索館」擷取自行車架製造過程中的邊角料或測試後

的材料挑戰回收再製，從商品到製程皆貫徹「循環」理念，並特意

保留鋁合金與碳纖維的材質特性，減少非必要的加工製程。系列商

品包括轉轉手機文具收納組、朵朵組合置物盤和滾滾簡約小膠台，

形象與結構啟發於自行車的車輪與鏈條，透過鍊條帶動前進的動能，

讓循環持續轉動、生生不息。

內容物

材　質
地　址

電　話
價　格
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自行車文化探索館 雙輪舞再生文具組
2023
TCOD

4 創意生活類

有大量採購或客製化需求請洽業者

MATERIAL

BUY

Cellphone/Stationery Holder, 
Miscellaneous Item Holder, Small Tape Dispenser

aluminum alloy, stainless steel, carbon fiber　and magnet 

TEL

PRICE

(+886)4-2462-7979

Zhuan-Zhuan Cellphone/Stationery Holder 
Duo-Duo Miscellaneous Item Holder 
Gwun-Gwun Small Tape Dispenser

NT 1,080 
NT 500 
NT 680

The Cycling Culture Museum turns waste aluminum alloy, carbon-
fiber, and components from high-end bicycles into sustainably 
creative items for the home office. The CCM Double Wheel Dance 
series includes cellphone / stationery holder, miscellaneous item 
holders and a tape dispenser artfully made to resemble streamlined 
bicycle elements. These high-quality, sustainably made items are sure 
to power you forward to continued success!

CONTENTS

創
意
生
活
類

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.

創
意
生
活
類

C
R

EATIV
E LIFE

CREATIVE LIFE
2023
TCOD

4
CYCLING CULTURE MUSEUM      DOUBLE WHEEL DANCE-RECYCLE 
STATIONERY SET



棘輪起子組、木頭展示座、仿皮革製軟尺

台中市霧峰區新厝路 429 號
04-2335-4628
棘輪起子組 NT 880、有備無患款 
NT 1,080、百尺竿頭款 NT 1,150

Bear Kuma 黑熊酷毛，象徵台灣最具代表性的動物─台灣黑

熊。黑熊酷毛棘輪起子組融合了黑熊的可愛形象和多功能起

子的設計。以環保材料打造，提供舒適握持和強力施力所需

的摩擦力，獨特的頭部握把和底盤起子，方便使用者進行各

種修理和組裝。搭配皮尺與起子等不同底座，兼具趣味與美

觀，讓生活更便利。

工程級 PP 塑膠、環保橡膠、鉻釩合金鋼、
矽合金鋼、聚乙烯、玻璃纖維、櫸木

內容物

材　質

地　址
電　話
價　格
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iThinking Bear Kuma 黑熊酷毛棘輪起子組
2023
TCOD

4 創意生活類

有大量採購或客製化需求請洽業者

MATERIAL

BUY

Ratchet & Screwdriver Set, Wooden Display Platform, 
Tape Measure in Leather-like Case 
Construction-grade PP plastic, TPR eco-friendly plastic,
chromium-vanadium steel, S2 tool steel, PE, carbon fiber, 
beech wood

TEL

PRICE

(+886)4-2335-4628

Ratchet Screwdriver Basic Set NT 880、Be Prepared Set NT 
1,080、Ever Achiever Set NT 1,150 

Inspired by Taiwan's endemic Formosan Black Bear, the Bear Kuma 
Ratchet Screwdriver Set Series features the cutest toolkits you'll 
ever own. Sustainably made from eco-friendly materials, the head 
is actually an easy-to-grip handle, while screwdriver attachments 
are conveniently stored  in a hidden tray in the base. Perfect for 
all of those odd jobs around the house. There's even an optional 
tape measure inside. Make this cute conversation piece part of your 
everyday!

CONTENTS

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.
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ITHINKING      BEAR KUMA RATCHET SCREWDRIVER SET SERIES



系列

材質
地址
電話
價格

木質
台中市西區市府路 1 號 2 樓之 4
0972-897-193
NT 450/ 個

淘氣文創融合童趣幻想與科學手作，選用安全玩具等級的樺木合板，組

裝成一隻隻小動物。巧妙搭配後重心設計及摩擦原理，只要將用外盒墊

高，就能讓恐龍、刺蝟和草泥馬從斜坡上一步一步走下來。不僅是激發

兒童腦力的玩具，也能成為壓力繁忙上班族的療癒小物。

害羞小刺蝟、跑跑草泥馬、自走翼
手龍、自走雷龍、自走暴龍、自走
劍龍、自走三角龍
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淘氣文創 自走系列  Ramp Walker
2023
TCOD

4 創意生活類

有大量採購或客製化需求請洽業者

SERIES

MATERIAL

BUY

Shy Hedgehog, Running Alpaca, 
Walking Pterodactyl, Walking Brontosaurus, 
Walking Tyrannosaurus, Walking Stegosaurus, 
and Walking Triceratops

Wood

TEL

PRICE

(+886)972-897-193

NT 450 (1 pcs)

Fun Fun Toy blends fun with hands-on science learning in the Ramp Walker 
series of wooden animal models. Various dinosaurs, a hedgehog, and an alpaca 
made from child-safe birch plywood can be coaxed safely down steep inclines 
by properly adjusting their center of gravity and friction. The design of these 
toys stimulates curiosity and problem-solving skills in young learners. They 
also make great distractions for overworked professionals!

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.
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4
FUN FUN TOY      RAMP WALKER



木盤、砧板

胡桃木、北美楓木 ( 或櫻桃木 )
台中市中區仁愛街 8-7 號
04-2223-7764

菇菇木盤 NT 850 
菇菇砧板 NT 950

傳承近百年的木藝職人「陳彫刻處 COMMA」延續木製記憶，將木材的

情感融入設計，打造出溫潤且具創意的木作商品。以新社香菇文化為主

題，推出菇菇造型木盤和砧板等廚房食皿。木質溫暖的手感搭配可愛獨

特的點點設計，低調凸顯食物美味；獨自擺放的時候，每朵菇菇都有自

己的個性，適合懂得享受美好日常的你。

系列

材質
地址
電話

價格
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有大量採購或客製化需求請洽業者

SERIES

MATERIAL

BUY

Wooden Serving Plate, Wooden Cutting Board

Walnut and North American Maple (or Cherry) wood

TEL

PRICE

(+886)4-2223-7764

Mushroom Wooden Serving Plate 
Mushroom Wooden Cutting Board

NT 850 
NT 950

Chen's Wood reflects nearly a century of fine woodworking acumen and skill 
into its fine wood products. The new Mushroom Series includes a mushroom-
themed wooden serving plate and cutting board. The low-key, warm aesthetics 
of these items brilliantly give the spotlight to any food you are serving. When 
not in use, they take on a life of their own, infusing welcome, artistic flair into 
any kitchen.

陳彫刻處 菇菇系列
2023
TCOD

4 創意生活類

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.
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CHEN'S WOOD      MUSHROOM SERIES



內容物

材　質

地　址

電　話

價　格

棋盤格、棋子

松木、山毛櫸木、樺木合板
五金配件

台中市后里區舊圳路 4-12 號

04-2559-0689 

NT 3,945

象棋是經典國粹，怡情益智。木匠兄妹「立體象棋」顛覆傳統形式，採

用立體化設計，以松木和櫸木製作，用木質調展現出古代字意，木盒式

的棋盤讓收納更便利。精美造型不僅可作為棋藝遊戲，也是居家佈置藝

術品，不論是親子共享遊戲時刻，還是閒暇與親朋對弈，創新的立體象

棋都能帶來無盡的樂趣和挑戰。

62 63

有大量採購或客製化需求請洽業者

MATERIAL

BUY

Wooden Play Board and Chess Pieces

Pine wood, Beech wood, and Birch plywood

TEL

PRICE

(+886)4-2559-0689

NT 3,945

Carpenter Brother & Sister Technology's 3D Chinese Chess Set reimagines 
this time-honored game of strategy in three dimensions. Made of pine and 
beech wood, pieces are elegantly printed with their rank in old-style Chinese 
characters and the wooden box makes it easy to store and start a new game 
anywhere. Ideal for young and old alike, keep this chess set on hand for 
stimulating fun whenever, wherever!

CONTENTS

木匠兄妹木工房 立體象棋
2023
TCOD

4 創意生活類

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.
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CARPENTER BROTHER & SISTER TECHNOLOGY CO., LTD.      
3D CHINESE CHESS



卡式爐、鍋爐、烤網

不鏽鋼

台中市南屯區經科六路 2 號

04-2350-0999
NT 3,500

台中板金製造廠台華精技，結合 23 年來的板金加工技術與台中特色，

將傳統產業轉化為生活美學。DIY 組合式雙功能烘豆 / 烤肉架，貼近現

代人走入山林的露營需求，小巧輕便，容易組裝，搭配卡式爐加熱，不

僅可以烘焙咖啡豆，滿足露營中品嘗新鮮咖啡的樂趣，也可改裝成烤肉

架，立即料理。

內容物

材　質
地　址

電　話

價　格
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有大量採購或客製化需求請洽業者

CONTENTS

MATERIAL

BUY

Portable Gas Cooker, Broiler Pan, and Metal Rack

Stainless steel

TEL

PRICE

(+886)4-2350-0999

NT 3,500

Taichung-based sheet metal fabricator Taiwa used its 23 years of metal 
fabrication experience to create the Multi-Functional Camping Roaster - a 
combination coffee roaster and barbecue. This item represents Taiwa’s not only 
a traditional metal fabricator but also a lifestyle creator. This easy to store and 
carry item is perfect for camping and outdoor fun. Butane-gas powered, the 
roaster lets you roast your own fresh coffee beans and then grill your favorite 
meats and veggies.

台華精技 露營款 DIY 組合式雙功能烘豆 / 烤肉架
2023
TCOD

4 創意生活類

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.
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TAIWA      MULTI-FUNCTIONAL CAMPING ROASTER



內容物

材　質

地　址
電　話
價　格

霓霓吊燈 -S

樂土水泥、廢棄九孔殼
陶瓷燈頭、編織電線

台中市霧峰區新生路 116 號
09-0614-9958
NT 3,680

「霓霓吊燈」取自台灣四面環海的自然元素，巧妙利用廢棄九孔殼，保

留貝殼的光澤紋理作為設計元素，再以磨石工藝進行打磨、拋光，在不

同光線下照射下，燈罩白日與夜晚呈現不同光彩，宛若海面波光霓霓，

傳遞出生態永續的環保精神。 

廢棄殼類提供 : 藻堂
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有大量採購或客製化需求請洽業者

CONTENTS

MATERIAL

BUY

Sparkle Lighting

Recycled concrete, Waste abalone shells, 
Ceramic light fixture, Braided electrical wire

TEL

PRICE

(+886)9-0614-9958

NT 3,680

Sparkle Lighting pendant lamps are manufactured with waste abalone shells . 
Their natural luster and texture are used to maximum aesthetic effect through 
expert cutting and polishing techniques, giving these lamps a sparkle and glow 
that changes brilliantly throughout the day and into to night. Reminiscent of 
sunlight glinting on calm sea waters, these lamps convey style in a uniquely 
sustainable and eco-friendly way.  

Good Form 霓霓吊燈 -S
2023
TCOD

4 創意生活類

Contact firms directly for bulk purchase or customization needs.
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GOOD FORM      SPARKLE LIGHTING
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